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Eötvös Lóránd Tudományegyetem 

Damjanich utcai kollégium 

Diákbizottsági ülés 

 

Időpont: 2024.12.11 19:00 

Helyszín: Damjanich utcai kollégium B/607 (DB iroda) 

 

Előzetesen megküldött napirendi pontok: 

1. Elnöki beszámoló és aktuális ügyek 

 

Balassa Bence az ülést 19:03-kor megnyitja. 

Balassa Bence megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mind az öt Diákbizottsági tag 

jelen van. (Balassa Bence, Kovács Fanni, Cséve Fanni, Ványi Dorottya, Árvai Balázs) 

 

Jegyzőkönyvvezető választása: 

Balassa Bence a Diákbizottság Titkárát, Árvai Balázst kéri fel a jegyzőkönyv vezetésére. 

Árvai Balázs elfogadja a felkérést. 

Árvai Balázs jelölését a Diákbizottság nyílt szavazás során egyhangúan elfogadja. 

 

Napirendi pontok elfogadása: 

Balassa Bence ismerteti az előzetesen megküldött napirendi pontokat, nyílt szavazást 

kezdeményez azok elfogadására. 

A diákbizottság egyhangúan, 5 szavazattal elfogadja a napirendi pontokat. 

 

1. Napirendi pont: Elnöki beszámoló és aktuális ügyek 

Balassa Bence elnök köszönti a tagokat, és kijelenti elragadtatását az új DB tagjaival 

kapcsolatban. Megköszöni a tagok közreműködését az előző heti programért, mely ugyan 

csak kis létszámmal, de cserébe nagy sikerrel és remek hangulattal került lebonyolításra. 

Ezután a téma a kollégiumi újításokra kerül. A tervek szerint az épületben lévő és lakók 

által használt konyha és mosókonyha felújítása a hónap, illetve az év végével hamarosan 

megkezdődik, mely során a két helység funkcióját nem tudja majd ellátni. Ennek 
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pótlására a szomszéd kollégiumban (ADK) lesz lehetőség. A tervek szerint az átépítés 

január elejére kész is lesz, így a zajos munkálatok nem fognak zavarni senkit sem a 

vizsgaidőszakban, kivéve, akik maradnak az ünnepekre. Megjegyzésre méltóak a tagok 

sokatmondó, cinikus összenézéseik. 

A korábban már tárgyalt egyéb felújításokra, nevükön nevezve a konditerem és liftek 

felújítására továbbra sincs pontos idő kitűzve. Az ülés következő perceiben a liftek 

lehetséges színeiről folyt kollektív fantáziálás. 

A beszélgetés lassan a felújítások témáján keresztül a fejlesztési keret felhasználásának 

irányába fordul, melyet a jelenlévők a lakóegységek felújítására javasolnak. A DB tagok 

közül többen nem csak kollégiumi társaikon keresztül, de saját bőrükön is tapasztalták a 

lakóegységek ellakottságát. Szó esett panaszra a zuhanyzók állapotáról, a padló esetleges 

kicseréléséről, az indukciós- és őskori főzőlapok inkonzisztens elosztásáról többek 

között. 

A közelgő ünnepeknek és a DB tagjainak baráti közelségéből adódóan az ülés témái el-

elkalandoztak, ezért Balassa Bence elnök a boldog ünnepeket kíván a jelenlévőknek, 

majd az ülést lezárja. 

Balassa Bence elnök az ülést 19:52-kor lezárja. 

 

 

 ………………………….     ………………………….

 Balassa Bence       Árvai Balázs 

      Diákbizottsági elnök           Titkár 


